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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a szociális intézményekben dolgozó 
orvosokkal?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  napokban  elfogadott  orvosi  béremelésről  szóló  törvényjavaslat  kimondja,  hogy  az
egészségügyi  szolgálati  jogviszonyban  álló  személy  további  munkavégzésre  irányuló
jogviszonyt,  ideértve  más  keresőfoglalkoztatást,  valamint  díjazás  ellenében  folytatott
tevékenységet is kizárólag a kormány által kijelölt szerv előzetes engedélyével létesíthet.
Ugyanakkor a gyakorolható tevékenység végzéséhez is szükséges a kormány által kijelölt
szerv előzetes engedélye abban az esetben, ha a munkavégzés időtartama részben azonos az
egészségügyi szolgálati jogviszonyban álló személy munkaidejével, kivéve, ha egészségügyi
szolgálati  jogviszonyban  álló  személy  a  gyakorolható  tevékenységet  egy  másik,  a
törvényjavaslat hatálya alá tartozó egészségügyi szolgáltatónál végzi.

1.Ehhez  kapcsolódva  szeretném  megkérdezni  Miniszter  urat,  hogy  ha  az  orvosok  a  fő
állásuk mellett csak külön engedéllyel vállalhatnak másodállást, hány szociális intézmény
marad orvos, szakorvos nélkül?

2.Hogy lesz megoldva a szociális intézményekben az orvosi ellátás?

3.Hogy tudják az intézmények kigazdálkodni a megemelt orvosi fizetéseket? Kapnak-e erre
állami támogatást?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter



(LMP)

Budapest, 2020. 10. 06.
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